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IFK Göteborg – Ansökan om 
Investeringsbidrag 

Förslag till beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden beslutar att bevilja IFK Göteborg (fotboll) ett 

investeringsbidrag om 3 000 000 kronor för att anlägga en hållbarhetsanpassad 

konstgräsplan vid Kviberg i Göteborg.  

När projektet är genomfört ska det redovisas till idrotts- och föreningsförvaltningen. Om 

medlen inte används som avsett eller inte används fullt ut kan föreningen bli åter-

betalningsskyldig för del av eller hela beloppet. 

Sammanfattning 
IFK Göteborg ansöker om investeringsbidrag för att genomföra tillgänglighets- och 

hållbarhetsanpassade åtgärder genom att anlägga en fullstor konstgräsplan för att testa ett 

nytt nedbrytningsbart infill istället för granulat. Planen är belägen på Kvibergs idrottsplats 

(Kviberg 6), del av 741:36 i Göteborg. Det finns ett 10-årigt arrendeavtal med start 2024, 

där man även understryker vikten av att testa en mer miljövänlig metod vid anläggandet 

av ny konstgräsplan. Den totala kostnaden beräknas till cirka 10 000 000 kronor. 

Finansiering sker genom eget kapital, eget arbete och sökt investeringsbidrag från idrotts- 

och föreningsförvaltningen.  

 

Den nya konstgräsplanen kommer att innebära träningsmöjligheter för framförallt 

akademi för ungdomar. Enligt klubbens beräkningar kommer cirka 2000 timmar 

träningstid på andra planer i Göteborg att frigöras i och med satsningen på den nya 

konstgräsplanen. Förvaltningen ställer sig positiv till föreningens initiativ om att 

genomföra dessa tillgänglighets- och hållbarhetsanpassade åtgärder i Kviberg.  

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Den totala kostnaden för att anlägga en fullstor konstgräsplan med ett nytt 

nedbrytningsbart infill istället för granulat beräknas till cirka 10 000 000 kronor. 

Finansiering sker genom eget kapital, eget arbete och sökt investeringsbidrag från idrotts- 

och föreningsförvaltningen enligt nedan: 

 

• Eget kapital på 6 820 000 kronor satsas av föreningen själv 

• Eget arbete beräknas uppgå till 120 000 kronor 

• Investeringsbidrag från idrott- och föreningsförvaltningen på 3 000 000 kronor 

 

Idrotts- och föreningsförvaltningen 
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Enligt klubbens beräkningar kommer cirka 2000 timmar träningstid på andra planer i 

Göteborg att kunna frigöras i och med den nya konstgräsplanen vid Kviberg. Ekonomiskt 

innebär detta minskade kostnader för IFK Göteborg gällande hyrda träningstimmar på 

olika fotbollsplaner runt om i Göteborgsområdet. 

Bedömning ur ekologisk dimension 
Bakgrunden till klubbens projekt är att granulat kommer att bli förbjudet från och med år 

2031, vilket gör att det måste till ett nytt infill på konstgräsplaner och som fungerar för 

fotbollsspel. IFK Göteborg har härmed startat ett hållbarhetsprojekt där de önskar anlägga 

en fullstor konstgräsplan vid Kviberg för att testa detta nya nedbrytningsbara infillet 

istället för granulat. På denna plan kommer föreningen att bedriva framförallt akademi för 

ungdomar. Det finns ett 10-årigt arrendeavtal med start 2024, där man även understryker 

vikten av att testa en mer miljövänlig metod vid anläggandet av ny konstgräsplan. 

Det nya infillet levereras dessutom av en leverantör från Hönö i Göteborg, vilket innebär 

betydligt kortare transportsträckor med underlaget till den nya fotbollsplanen. Målet är att 

testa detta för att se om underlaget fungerar både ur miljöhänsyn och ur ett 

fotbollsperspektiv.  

Bedömning ur social dimension 
IFK Göteborg ser att de kan sammanföra sina medlemmar ytterligare i och med den nya 

konstgräsplanen. Målet är att kunna attrahera fler ungdomar till klubben och fortsätta 

utöka framför allt akademidelen även framöver. Den nya planen innebär att föreningens 

medlemmar kan träffas oftare då alla delar på de timmar som den nya konstgräsplanen 

kan erbjuda. Planen kommer att användas framförallt av akademi för ungdomar. 

Detta genererar dessutom större möjligheter till generationsöverskridande möten och 

tillställningar än vad klubben tidigare kunnat tillhandahålla, vilket ligger helt i linje med 

föreningens grunder: IFK Göteborg bedriver verksamhet idag där alla har rätt och 

möjlighet att delta oavsett kön, könsöverskridande identitet eller uttryck, etnisk 

tillhörighet, religion, funktionsvariation, sexuell läggning och ålder.  

Samverkan 
Ingen facklig samverkan har skett i ärendet. 
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Ärendet  
Förvaltningen föreslår att IFK Göteborg beviljas ett investeringsbidrag på 3 000 000 kr 

för att anlägga en konstgräsplan där man testar ett nytt nedbrytbart infill istället för 

granulat. Planen är belägen på Kvibergs idrottsplats (Kviberg 6), del av 741:36 i 

Göteborg. 

Beskrivning av ärendet 
IFK Göteborg ansöker om investeringsbidrag för att genomföra tillgänglighets- och 

hållbarhetsanpassade åtgärder genom att anlägga en fullstor konstgräsplan för att testa ett 

nytt nedbrytningsbart infill istället för granulat. Planen är belägen på Kvibergs idrottsplats 

(Kviberg 6), del av 741:36 i Göteborg. Det finns ett 10-årigt arrendeavtal med start 2024, 

där man även understryker vikten av att testa en mer miljövänlig metod vid anläggandet 

av ny konstgräsplan. Den totala kostnaden beräknas till cirka 10 000 000 kronor. 

Finansiering sker genom eget kapital, eget arbete och sökt investeringsbidrag från idrotts- 

och föreningsförvaltningen.  

 

Bakgrunden till klubbens projekt är att granulat kommer att bli förbjudet fr o m år 2031, 

vilket gör att det måste till ett nytt infill på konstgräsplaner och som fungerar för 

fotbollsspel. Planen i Kviberg blir därför klubbens testplan där träningsmöjligheter för 

framförallt akademi för ungdomar kommer att erbjudas. Enligt klubbens beräkningar 

kommer cirka 2000 timmar träningstid på andra planer i Göteborg att frigöras i och med 

denna satsning. Dessutom minskas föreningens kostnader gällande planhyra som man 

idag har i och med träningar på flertalet olika planer runt om i Göteborgsregionen. 

 

Målet är att fortsätta den positiva utvecklingen av att kunna attrahera ännu fler ungdomar 

till klubben framöver. Den nya planen innebär att föreningens medlemmar kan träffas 

oftare då alla delar på de timmar som den nya konstgräsplanen kan erbjuda. Planen 

kommer att användas utav framförallt akademi för ungdomar.  

 

Förvaltningen ställer sig positiv till föreningens initiativ om att genomföra dessa 

tillgänglighets- och hållbarhetsanpassade åtgärder i Kviberg. 

 

Förvaltningens bedömning 
Förvaltningen är positiv till IFK Göteborgs initiativ att anlägga en konstgräsplan vid 

Kviberg i Göteborg för att testa en ny typ av nedbrytbart infill istället för granulat. 

Förvaltningen bedömer även att föreningen är en väl fungerande förening och att de 

klarar av att bekosta åtgärderna med den finansiering som är knuten till projektet.  

 

 

Johan Sävhage 

 

Förvaltningsdirektör 

 

Karin Lackéus 

 

Avdelningschef föreningsstöd 


